
Zápis ze schůze OV v Krasoňově ze dne 30. 5. 2024 v 19:00 hodin

Přítomni:

Omluven:

p. Jirák, p. Kutlvašr, p. Nová, p. Pachta, p. Dvořák, p. Kratochvil

p. Koten

Z jednání:

1. Předseda informoval členy OV o dění v obci.

2. Předseda informoval členy OV o přemnožených potkanech a je nutné, aby vŠichni

vlastníci soukromých pozemků, kteří vnÍmajÍ zvýšený výskyt potkanů na svém pozemku,

tuto situaci řešili, ideálně odbornou pomoci pana Hůly, a to nejméně 2xročně na jaře a

na podzim, přibližná cena je 1000 - 2000KČ dle potřebného množství jedu. Případným

zájemcům kontakt předá předseda OV.

3. Pan Kratochvil seznámil Členy OV se záměrem Vodního spolku Hruštička, který má zájem

o odkup popř. darováni zásobníku na vodu od města Humpolec. Členové OV souhlasí

s tímto záměrem.

4. Předseda informoval členy DV ohledně termínů, kdy potřebuje město Humpolec zapůjčit

stan a pivní sety od OV Krasoňov.

5. Předseda informoval Členy OV ohledně prací na multifunkčnIm hřišti. I když to zatím tak

nevypadá, ale termín dokončení by měl být do konce června. Tato stavba je velmi

komplikovaná a v průběhu prací se muselo řešit nespočet problémů, jak v projektové

dokumentaci, tak s OŽP i se zhotovitelem. Chtěl bych podoktnout, že jsem velmi rád, že

zde něco takového vznikne, i když to určitě nebude podle představ všech občanů.

Všichni jste měli možnost se k tomuto hřišti vyjádřit na veřejné schůzi, která probíhala

v roce 2023, bohužel přišlo asi jenom 5 občanů Krasoňova.
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6. Členové OV debatovali nad mapou sečení, kdo jaká místa seče. Pro upřesnění projedná

předseda OV s panem Zábranou.

7. Členové OV souhlasí se záměrem odizolovat celou Kapličku, nyní je odizolována pouze

polovina. je to nedostačujÍcÍ a v Kapličce vzniká nadměrná vlhkost zdí.

8. Po dohodě pan Kratochvil udělá nabídku na odstraněni prázdných a nepotřebných

sloupů vedeni starého rozhlasu.

9. Po dohodě pan Kratochvíl udělá nabídku na zakryti Škarpy u Č. p. 88.

10. Předseda OV informoval Členy OV ohledně dění okolo odkalovacIho rybníku.

11 Po žádosti pana Šeráka ml., bylo městem přislíbeno, že opraví cestu pomocí asfaltové

drtě směr rybník Tuksa.

12. OV se dohodlo, že na přIští rok bychom chtěli dát požadavek na opravu další

komunikace.

13. V průběhu měsíce června a letních prázdnin bude probíhat obnova oplocenI dětského hřiště,

kterou zajistí předseda OV s pomocí dobrovdníků. je to potřeba, aby nějaký ten rok ještě

vydrželo, než se udělá kompletní oprava.

Zápis provedl: Liborjirák Zá pis ověřil: Petr Kratochvil
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